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Zápisnica zo zasadnutia  obecného zastupiteľstva  obce Záriečie zo dňa 03.05. 2023 

Program :              Podľa priloženej pozvánky 

Prítomní :              Andrea Nosková, Milan  Lišanik, Ing. Rastislav Kredatus, Miloš Zvonek  

Ospravedlnený:     Ing. Jozef Kollár 

Prizvaný:              Anna Hoštáková 

Overovatelia :       Milan Lišanik, Miloš Zvonek 

Zapisovateľ:         Ing. Andrea Pecková  

Obsah :  Starosta privítal poslancov, zhodnotil, že sú  prítomní štyria poslanci, otvoril 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. Zasadnutie je uznášania schopné.  V úvode zasadnutia 

starosta vyslovil poďakovanie kultúrnej komisií aj všetkým, ktorí sa aktívne podieľali na 

realizácii kultúrnych a spoločných akcií uskutočnených do dnešného dňa.  

►  Obecné zastupiteľstvo (ďalej OcZ) schválilo doplnenie programu zasadnutia v bode 5 

o podanie správ z kontrolnej činnosti za rok 2022.  

►   V treťom bode programu poslanci prerokovali žiadosť p. Jána Fura, Záriečie č.29, podanú 

cez advokátsku kanceláriu JUDr. Jaroslav Čibenka, o odkúpenie časti parcely KN-C 1823 

v k.ú. Záriečie.  Uvedená parcela a jej využívanie sa rieši od r. 2021 v súvislosti s prístupom 

k nehnuteľnostiam RD súp. č. 28, súp.č. 27 a súp.č. 26. Po diskusií ohľadom zistených 

nových skutočností z r. 1981, sa prítomní dohodli aby starosta vec prejednal s advokátom, aké 

sú možnosti riešiť danú žiadosť. 

►    Vo štvrtom bode sa poslanci venovali oploteniu cintorína, prerokovalo sa niekoľko 

možností technického riešenia. V závere všetci prítomní sú za variantu nahradiť betónové 

stĺpiky za železné a výplň polí riešiť z kovových prvkov, tak isto aj obe brány a vstupnú 

bránku.  Problémom je lipa po pravej strane pri vstupe, ktorá svojim kmeňom a koreňmi 

vytláča a vyosuje betónový múrik. Bolo by dobré odkryť pôvodné kamenné murivo a podľa 

jeho stavu riešiť celú konštrukciu oplotenia. Je možnosť v spolupráci s MAS Naše Považie 

riešiť časť  financovania stavby z dotácie. Búracie práce  by  sa spravili svojpomocne, kovové 

prvky dodávateľsky.         

►  V piatom bode rokovania sa v úvode riešila žiadosť FS Záriečanky, ktorú doniesla na 

zasadnutie vedúca p. Beňová,  o pridelenie priestorov, ktoré by slúžili ako zázemie pre súbor. 

Možností riešenia je niekoľko, vec sa presunula na ďalšie zasadnutie.  

Následne sa slova ujala hlavná kontrolórka p. Ing. Hoštáková. Poslancov v krátkosti 

oboznámila so Správu z kontroly plnenia uznesení OcZ Záriečie zo dňa 29.03.2023, Správu 

z finančnej kontroly inventarizácie pokladničnej hotovosti v zmysle §29 zákona č. 431/2002 

Zb. o účtovníctve a v znení neskorších zmien a doplnkov, Správu o výsledku kontroly 

vybavovania petícií a sťažnosti za rok 2022 a Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce za rok 2022. Uvedené dokumenty vzali poslanci na vedomie. 

Následne sa poslanci venovali podaným žiadostiam p. Podobena a p. Gabajovej z Púchova 

o odpustenie poplatku za TKO pre rok 2023. V hlasovaní poslanci boli proti schváleniu 

žiadostí. Problematika odpadového hospodárstva je zložitá, obec monitoruje zber odpadu 

v obci cez program ELWIS, v závere roka by sa mali zistené údaje vyhodnotiť a prijať nový 

poplatkový systém vo všeobecne záväznom nariadení.    

 

  



2 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil  zasadnutie zastupiteľstva. 

  

Zapísala :          Ing. Andrea Pecková   

  

Overovatelia:     Milan Lišanik 

                           Miloš Zvonek 

                                                                                                     Peter Haluška  

                                                                                                     starosta obce       


